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Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa  23.02.2023 
 
Program: 
P.č. Obsah Predkladá 
1. Otvorenie predsedajúci 

2. Voľba návrhovej  komisie  primátor  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice primátor 

4. Oceňovanie držiteľov plakety Prof. MUDr. Jána Jánskeho 

za rok 2022 v meste Spišské Podhradie 

primátor 

5. Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav 

projektovej dokumentácie, o stave realizácie 

a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia 

majetku mesta Spišské Podhradie 

primátor 

6. Kontrola plnenia uznesení zástupca primátora  

7. Podnety občanov   

8. Odňatie správy  majetku mesta zvereného MsKS, Starý 

jarok 44, Spišské Podhradie a zverenie majetku mesta 

do správy ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie  

primátor, predseda 
komisie,  
Ing. Meľuchová 

9. Stanovisko hlavného kontrolóra mesta Spišské 

Podhradie k dodržiavaniu podmienok na prijatie 

návratných zdrojov financovania 

hlavný kontrolór  

10. Schválenie výšky dlhodobého úveru na investičné akcie 

v meste Spišské Podhradie a bežné výdavky mesta 

Spišské Podhradie – krátkodobý, dlhodobý úver   

primátor , vedúca 
ekonomického 
oddelenia,  
predseda komisie  

11. Podanie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok 
z Plánu obnovy –  Prístavba  telocvične k  ZŠ Školská 3,   
Spišské Podhradie  - prekrytá multifunkčná nafukovacia 
hala  

primátor, 
predsedovia komisií  

12. Podanie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok 
z Ministerstva životného prostredia SR  – Výstavba 
zariadení na využitie slnečnej energie  na výrobu 
elektriny pre   Čistiareň odpadových vôd v meste Spišské 
Podhradie 

primátor, 
predsedovia komisií  

13. Výsledky I. kola a vyhlásenie II.kola  OVS na predaj 

novovzniknutej parcely CKN 1444/15 ostatné plochy 

o výmere 112 m2 k. ú. Spišské Podhradie   

prednosta, poslanci 
MZ 
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14. Výsledky I. kola a vyhlásenie II. kola  OVS na predaj 

ojazdeného osobného automobilu Škoda Octavia 

LE305AJ  

prednosta, poslanci  
MZ 

15. Správy o výchovno vzdelávacej činnosti škôl, jej 

výsledkoch a podmienkach za školský rok 2021/2022  

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie 

riaditeľky MŠ 

16. Majetkové: 
1. Ing. Jozef Čarný a manž. Ing. Slavka Čarná, 

Komenského 18, Spišské Podhradie – žiadosť 
o odkúpenie pozemku 

2. Prenájom vláčika Hanička pre LTE Slovakia  – 
prevádzkovateľa vlaku  pre rozvoj cestovného 
ruchu v Spišskom Podhradí a okolí 

3. Zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta 
v prospech VSD lokalita - IBV Tehelňa 

4. Vladimír Palenčár, Štefánikova 21, Spišské 
Podhradie - žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti   

5. Jozef Ľach, Galova 122/19, Spišské Podhradie - 
žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti   

6. Rudolf Novák, Trhovisko 15, Spišské Podhradie – 
ponuka na predaj pozemku 

primátor, 
predsedovia komisií  

17. Žiadosť o zmenu Územného plánu mesta Spišské 

Podhradie – zásobník pre ZaD ÚP č. 6:  strelnica  

primátor,  
predseda komisie  

18. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta 

Spišské Podhradie za rok 2022 

hlavný kontrolór 

19. Určenie ceny motohodiny a ceny práce traktora Zetor 

Proxima na prevoz kontajnerov a ceny za prenájom 

plošiny 

primátor, predseda 
komisie  

20. Správy z komisií pri MZ  predsedovia komisií 

21. Rôzne  

22. Záver  predsedajúci 

 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Milan Blahovský P 
Jozef Komara N Ing. Ján Lisoň P 
Mgr. Jozef Bača P Ing. Ivana Forgáčová P 
PaedDr. Jozef Fecko P Mária Kaľavská P 
Jozef Jenča P Vladimír Tomko P 
Bc. Ján Galarovič P   
Hostia podľa prezenčnej listiny 
 P = prítomný   N = neprítomný    
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Pracovné komisie: 
Predsedajúci MVDr. Michal Kapusta 
Návrhová komisia Mária Kaľavská 

Ing. Ivana Forgáčová 
Peter Hanigovský 

Overovatelia zápisnice Mgr. Jozef Bača 
Vladimír Tomko 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
 
Rokovanie otvoril o 17:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných 10 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Bod č.: 1 
Otvorenie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Privítal prítomných a otvoril rokovanie  MZ. Rokovanie bude monitorované, bude z neho 
vyhotovený audiovizuálny záznam. Ospravedlnil sa pán poslanec Komara.  
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-1 
MZ schvaľuje návrh programu rokovania. 
Zodpovedný: predsedajúci Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Má niekto návrh na doplnenie  programu? 
 

- nikto nedal návrh 
 
Bod č.: 2 
Voľba návrhovej komisie  
 
Bc. Ján Galarovič 
Do návrhovej komisie navrhujem Máriu Kaľavskú, Ing. Ivanu Forgáčovú a Petra Hanigovského.  
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-2 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení Mária Kaľavská, Ing. Ivana Forgáčová, Peter 
Hanigovský. 
Zodpovedný: primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
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Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 3 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 
Bc. Ján Galarovič 
Za overovateľov navrhujem Mgr. Jozefa Baču a Vladimíra Tomka. 
MVDr. Michal Kapusta 
Za overovateľov určujem Mgr. Jozefa Baču a Vladimíra Tomka. 
Za zapisovateľku určujem Danu Blahovskú.  
 
Bod č.: 4 
Oceňovanie držiteľov plakety Prof. MUDr. Jána Jánskeho za rok 2022 v meste 
Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Som veľmi rád,  že máme ľudí v Spišskom Podhradí, ktorí  darujú krv, aby pomohli iným,  je ich 
veľmi veľa, nie každý môže darovať krv.  
Mgr. Lukáš Mucha – bronzová plakety Prof. MUDr. Jána Jánskeho 
Mgr. Alena Krendželáková – bronzová plakety Prof. MUDr. Jána Jánskeho 
Mgr. René Krendželák – strieborná plaketa Prof. MUDr. Jána Jánskeho 
 
Primátor mesta ocenil darcov krvi peňažnou  poukážkou a upomienkovými predmetmi mesta. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-A-1 
MZ berie na vedomie oceňovanie držiteľov plakety Prof. MUDr. Jána Jánskeho za rok 2022 
v meste Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 5 
Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej dokumentácie, 
o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
27.2. 2023  bude Podhradská kvapka krvi, kto chce darovať krv môže prísť. Ja odchádzam 
v pondelok  na kúpeľnú liečbu na 28 dní, ale cez víkendy budem chodiť domov. 
Mestský autobus – sme ho opäť postavili na  značky, prešiel STK. Šoférov si budú platiť tí, ktorí si 
autobus objednajú. Máme zazmluvneného  správcu autobusu  za paušál 100,- € mesačne. Bol 
riešiť aj STK. Na úrade je zošit kde sa zapisujú termíny na objednávku autobusu, šoféra si musia 
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dohodnúť objednávatelia. Pre MŠK bude pán  Kubík, p. Jurík povedal, že môže odšoférovať tiež 
a plus p. Faltin môže na krátke trate jazdiť, po okrese napríklad. 
Galova 20 – máme búracie povolenie, právoplatné bude v polovici marca,  potom sa pustíme do 
odstránenia stavby. 
Prišlo nám rozhodnutie URSO – cena pitnej vody Katúň 1,0341 €/m3 a stočné 1,3833 €/m3. Nie 
sme platcami DPH, táto cena je konečná. 
Povolenie banskej činnosti pre Kameňolom – pamiatkari dali povolenie na 7 rokov, Rímsko-
katolícka cirkev, spišské biskupstvo  dalo na 5 rokov. 
ZŠ Školská 3 – mali sme stretnutie s dodávateľom Interbau s.r.o. Brezovica, zajtra je odovzdanie 
staveniska. Dali sme na stránku informáciu  o obmedzenej doprave na Školskej ulici, uvidíme kde 
zriadime stanovisko na stavebný materiál a stroje.  Zajtra dohodneme veci. Poslali sme na 
Envirofond žiadosť o 5% spolufinancovanie na tento projekt, mali by nám preplatiť PD vo výške 
36 000,- €.  
Poslal som vám informáciu  ohľadom detského ekologického ihriska, trošku sa to mrví v cenách, 
limit čo nám poslali bol na 43 000,- €  a hovorili, že sa to má navýšiť, vlastné zdroje na toto ihrisko 
by mali byť 25 000,- €.  Rozprávali  sme sa  či neodstúpime od zmluvy, cenovo je to dosť ťažké. 
Máme počkať 2 roky. Nepôjdeme pravdepodobne teraz do tejto realizácie. Uvidíme či sa nová 
vláda neumúdri po septembri. Zatiaľ od zmluvy neodstúpime. 
Peter Hanigovský 
Navýšili spoluúčasť? 
MVDr. Michal Kapusta 
Navýšili cenu prvkov, presne určili aké prvky to majú byť a koľko ich má byť. Musia to robiť firmy, 
ktoré sú na to oprávnené.  Musí tam byť agátové drevo a iné podmienky. Zatiaľ počkáme a budúci 
rok sa k tomu môžeme vrátiť. 
Základná škola Palešovo nám. 9 – Plán obnovy – sme pred spustením verejného obstarávania  
a ideme podať tento projekt, dokladujeme rozpočty. Riešime novú prípojku elektriky, je to 
zvláštne, nerozumiem tomu, ideme znižovať energetickú náročnosť budovy ale istič je málo 
musíme urobiť istič na 150, prípojku ide robiť VSD. Bude sa robiť nová prípojka. Nerozumiem tým 
veciam ale je to tak, vyššia taxa je za istič. 
Dnes som mal rokovanie s Ing. Marekom ohľadom spracovávania projektovej dokumentácie 
k územnému plánu doplnky č. 5,  bol by som rád keby sme v júni mali verejné prerokovanie.   
Envirofond otvára možnosti podávania žiadosti na jednotlivé opatrenia – fotovoltaické panely – 
máme pripravené projektové dokumentácie, mohli by sme vyrobiť 9 000 kWh na rok. Pri SIEA 
nespĺňame podmienky.  Pôjdeme cez Envirofond, ktorý nerieši výšku úspory energie ani 
hospodársku činnosť. Chceme na ČOV  pokryť kúrenie a plus kalolis. Máme tam tri konvektory. 
Uvidíme ako sa to vyskladá. Projektová dokumentácia  stojí cca 3 000,- €.  
Triedený zber komunálneho odpadu -  je možnosť zakúpenia nových vozidiel a zariadení, náš 
traktor Proxima má slabý výkon a keď ťahá príves tak trpí a odchádza nám spojka aj prevodovka. 
Máme urobené cenové ponuky, vieme kúpiť traktor za 80 000,- €, ktorý by  bol silnejší ako naša 
Proxima. Následne by sme súčasný traktor predali.  
Podpora kompostovania – rozmýšľame kúpiť mulčovacie rameno aj mulčovač. Aby sme okolo  
potokov vŕby zmulčovali.  
Plán obnovy je možnosť výstavby materskej školy  alebo rozšírenie, je to 100% krytie. Na jedno 
miesto je 17 000,- €, posunul som to aj p. Magulovi, chce na IBV St. Martin  postaviť škôlku. To 
vám dávam len na vedomie, že štát dáva peniaze na vybudovanie nových materských škôl.  Nech 
porozmýšľa. Môže to byť aj súkromná škôlka. 
Zmluva o zábezpeke s p. Magulom  sa pripravuje,  na ďalšom zasadnutí  MZ bude na stole. 
Dostali sme list z Perečína  či nevieme pomôcť deťom cez prázdniny letnou školu, na týždeň, dva, 
tri. Mal som stretnutie s riaditeľmi škôl. Deti by boli ubytované v školách. Školy by sa vedeli  
podieľať na príprave jedál a na aktivitách v meste.  Malo by prísť 18 detí + dvaja dospelí, malo by 
to byť tretí a štvrtý  júlový týždeň. Budú to chlapci do 15 rokov. Ohľadom toho ešte budeme 
sedieť. 
V pondelok vyjde výzva na menej rozvinutý okres, podmienkou dotácie je vytvorenie jedného 
pracovného miesta,  minimálna  výška 20 000,- € a maximálna  200 000,- €.  
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Je vonku nové programové obdobie , čerpanie eurfondov cez MIRI a PSK 350 mil. €. Tam sú 
zriadené  komisie a rady, ja som členom kooperačnej rady za Spiš, vyhral som voľbu za okres 
Levoča a zároveň som predsedom pre Spiš a potom je rada partnerstva a tam som prešiel 
voľbami, zastupujem 4 okresy, aby ste vedeli, dáme to aj na internet. 
Zasadalo valné zhromaždenie  PVPS a tam som opätovne členom dozornej rady.  Predsedom 
predstavenstva je p. Vilkovský, primátor Levoče. 
Ing. Ján Lisoň 
Právo dobývania na Dreveníku – treba nám novú nájomnú zmluvu a bude treba riešiť aj nájomné. 
MVDr. Michal Kapusta 
Neviem či sme majiteľmi pozemkov lebo sme robili zámenu. Pozrieme na to. 
Ing. Ján Lisoň 
Nová materská škola – štát nepodporí takú výstavbu kde by došlo k oddeľovaniu imarginálnych 
skupín obyvateľstva,  keby sme chceli na Rybníčku stavať MŠ. Sú zverejňované stanoviská ku 
zmene školského zákona, rodič si bude môcť nárokovať na miesto v MŠ v mieste bydliska alebo 
aj v inej obci, pre dieťa od štyroch, možno už od troch rokov veku. Aj to môže spôsobiť zmeny 
v našich materských školách.  
Peter Hanigovský 
PVPS – schvaľovali sme úver na kanál a vodu na IBV sv. Martin , nedá sa riešiť  prípadná 
výstavba vodnej siete cez PVPS?  V správe ju budú mať aj tak oni, aby do toho investovali. 
Schválili sme úver ale či by do toho nemohla ísť aj PVPS či nie je možnosť vstúpiť do rokovania 
s nimi. 
MVDr. Michal Kapusta 
PVPS nie je na tom dobre lebo URSO im nedovolí dvíhať ceny, aj my sme chceli vyššiu cenu za 
stočné. Bol by som rád keby PVPS urobila hlavný privádzač vody do Podhradia lebo má cca 40 
rokov, tie úseky sú na tom dosť zle. Keby mal byť taký rozvoj, Pivovar II. , IBV Tehelňa aj Bielidla 
treba hlavný   prívod vody urobiť. Môžem sa opýtať. 
Mgr. Milan Blahovský 
Z akého fondu chceme financovať pobyt ukrajinských detí v meste? 
MVDr. Michal Kapusta 
Bola to prosba primátora z Perečína, zatiaľ sme sa nedohodli, že do toho ideme. Ĺudské zdroje 
na varenie by sme vedeli zabezpečiť v rámci škôl a škôlok. 
Mgr. Milan Blahovský 
Formou charity? 
MVDr. Michal Kapusta 
Keď v škôlke je kapacita 120 detí a nebudú chodiť všetky deti do škôlky v júli, tak či uvaria  40 
alebo 60 obedov,  tak niet čo riešiť. Otázkou je nákup potravín, ktorý budeme riešiť z mesta, 
v rozpočte na družobné mesta je nula. Viem, že tie názory sú všelijaké.  Nie je to rozhodnuté. 
Budeme sa rozprávať. Riaditelia garantovali, že vedia do toho vstúpiť. Tie deti za to nemôžu. 
Mgr. Milan Blahovský 
To som aj ja za to, že deti za to nemôžu. Prikryme sa takou pernou na akú máme. 
Vladimír Tomko 
V akom stave je Pažica čo sa týka oviec? 
MVDr. Michal Kapusta 
Nebol dokončený ešte interiér, financuje to OZ BROZ. Chov je zaregistrovaný na mesto Spišské  
Podhradie, nie je to na kolaudačné konanie, ovčín  nemá pevné základy. Zriadime tam chránené 
pracovisko. Keď bude zelená tráva,  tak príde 26 ks oviec. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-A-2 
MZ berie na vedomie informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej 
dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
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Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
Kontrola plnenia uznesení  
 
Bc. Ján Galarovič 
Prečítal kontrolu plnenia uznesení, ktorá  tvorí prílohu zápisnice. 
MVDr. Michal Kapusta 
Máme návrhy na zrušenie uznesení. 
Peter Hanigovský 
Uznesenie o chate Diana by som zatiaľ nerušil.  
MVDr. Michal Kapusta 
Nemáme personu, ktorá by to vedela  hľadať. My sme oslovili  ľudí ale to nenašli a advokát 
z Banskej Bystrice čo rieši lesy Bijacovce, nemá to poukladané. 
Ing. Ján Lisoň 
Navrhujem aby sme tie uznesenia prebrali. 
Uznesenie č. MZ-2-17-C-1 zo 16.03.2017 navrhujem aby bolo vyhodnotené za splnené, od roku 
2017 riaditeľka MsKS predkladala návrhy v požadovanej štruktúre  a úloha zostane aj pre novú 
riaditeľku.   
Uznesenie č. MZ-8-20-C-1 zo 15.10.2020  – pomník Jána Harmattu a Honvéda,  je potrebné  
rovno rokovať o pomníku Honvéda o jeho získaní do vlastníctva mesta,   zostalo to stáť po 
vyjadrení Komisie kultúrnej a cestovného ruchu,    ak máme riešiť investície do pomníka Honvéda,  
tak musí byť v našom vlastníctve. Navrhujem aby sa mesto venovalo pomníku Honvéda. Keď by 
kolegovia išli na cintorín a pozreli na pomník Honvéda tak veľmi sčernal za posledných cca 10 
rokov.  Neznamená, že máme v rozpočte  peniaze na jeho opravu ale keď ho nebudeme mať vo 
vlastníctve, nemôžeme investovať do rekonštrukcie vlastné ani cudzie zdroje. 
Uznesenie MZ-3-21-B-10 – pán Cisko mal postaviť na našom pozemku príjazdovú komunikáciu – 
je uvedené, že trvá, ale podľa mňa to je už splnené., komunikácia je v prevádzke. 
MZ-9-21-B-15  – zásielkovňa, je uvedené, že trvá, ale ak je uzatvorená nájomná zmluva,  tak 
treba vyhodnotiť ako splnené. 
Uznesenie MZ-6-22-C-1 -  vyzvať  Jarmilu Holubovú,  aby doložila dokumenty – navrhujem  
vyhodnotiť ako splnené. Dokumenty sú doručené. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-E-1 
MZ ruší uznesenie č. MZ-3-18-B-18 zo dňa 12.04.2018. 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-02-23-E-2 
MZ ruší uznesenie č. MZ-8-20-B-12 zo dňa 15.10.2020. 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-E-3 
MZ ruší uznesenie č. MZ-10-20-B-28 zo dňa 17.12.2020. 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-E-4 
MZ ruší uznesenie č. MZ-1-21-B-6 zo dňa 25.02.2021. 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-E-5 
MZ ruší uznesenie č. MZ-6-21-B-13 zo dňa 17.06.2021. 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-02-23-E-6 
MZ ruší uznesenie č. MZ-4-20-B-9 zo dňa 18.06.2020. 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-3 
MZ schvaľuje presun realizácie rekonštrukcie ČOV Rybníček do plánu investícií na rok 2024. 
Zodpovedný: primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-E-7 
MZ ruší uznesenie č. MZ-6-20-B-16 zo dňa 20.08.2020. 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-4 
MZ schvaľuje zahrnúť do rozpočtu na rok 2024 realizáciu dažďovej kanalizácie na IBV Katúň. 
Zodpovedný: primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
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+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Uznesenie č. MZ-9-21-B-13 zo dňa 31.8.2021  navrhujem zopakovať výzvu užívateľom pozemku 
mesta, aby mestský úrad v tejto veci konal. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-A-3 
MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
Zodpovedný:  Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 7 
Podnety občanov  
 

- neboli 
 
Bod č.: 8 
Odňatie správy majetku mesta zvereného MsKS, Starý jarok 44, Spišské 
Podhradie a zverenie majetku mesta do správy ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Poprosím  stanoviská komisií. 
Mgr. Milan Blahovský 
Komisia majetková, kontrolná a škodová odporúča MZ schváliť odňatie majetku mesta Spišské 
Podhradie zo správy Mestského kultúrneho strediska a zverenie do správy Základnej školy 
Školská 3 v Spišskom Podhradí. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia berie na vedomie informácie o prevode správy majetku mesta  zo správy MsKS, 
Starý jarok 44, Spišské Podhradie na ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie zo správy MsKS Starý 
jarok 44, Spišské Podhradie na mesto Spišské Podhradie. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-5 
MZ schvaľuje odňatie majetku  mesta Spišské Podhradie zo správy Mestského kultúrneho 
strediska, Starý jarok 47, Spišské Podhradie nasledovne: 
Budovy a stavby: 

- Budova oddelenia voľnočasových aktivít na ul. Školská, súp. č. 1105 na parcele KN-C 700 
zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 205 m2 nachádzajúca sa v k. ú. Spišské 
Podhradie zapísaná na LV č.1, 

- Miniihrisko na parcele KN-C 704/1 ovocný sad vo výmere 800 m2 nachádzajúce sa v k. ú. 
Spišské Podhradie zapísané na LV č.1, 

- Telocvičňa Štúrova, súp. č. 1144 na parcele KN-C 1285/1 zastavaná plocha a nádvorie vo 
výmere 190 m2 nachádzajúca sa v k. ú. Spišské Podhradie zapísaná na LV č.1, 

- Detské ihrisko na Májovej ulici na parcele KN-C 1418/1 ostatná plocha vo výmere 416 m2 
nachádzajúce sa v k. ú. Spišské Podhradie zapísané na LV č.1, 

- Detské ihrisko na Štúrovej ulici na parcele KN-C 1755 ostatná plocha vo výmere 380 m2 
nachádzajúce sa v k. ú. Spišské Podhradie zapísané na LV č. 1, 



11 
 

- Detské ihrisko na sídlisku Hrad na parcele KN-C 100/1 ostatná plocha vo výmere 150 m2 
nachádzajúce sa v k. ú. Spišské Podhradie zapísané na LV č.1, 

- Detské ihrisko na ulici sv. Jána Pavla II. na parcele KN-E 1789/2 orná pôda vo výmere 101 
m2, nachádzajúce sa v k. ú. Spišské Podhradie zapísané na LV č. 2269, 

- Detské ihrisko na parkovisku pod Spišským hradom na parcele KN-C 1843/17 zastavaná 
plocha a nádvorie vo výmere 551 m2, nachádzajúce sa v k. ú. Spišské Podhradie 
zapísané na LV č.1 

Pozemky: 
- časť parcely KN-C 700 zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 205 m2 nachádzajúca sa 

v k.ú. Spišské Podhradie zapísaná na LV č.1, 
- parcela KN-C 1285/1 zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 190 m2 nachádzajúca sa v 

k. ú. Spišské Podhradie zapísaná na LV č.1, 
- časť parcely KN-C 704/1 ovocný sad vo výmere 3 514 m2 nachádzajúca sa v k. ú. Spišské 

Podhradie zapísaná na LV č. 1 
 
 
Zodpovedný: primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-6 
MZ schvaľuje zverenie majetku  mesta Spišské Podhradie do správy ZŠ Školská 3, Spišské 
Podhradie nasledovne: 
Budovy a stavby: 

- Budova oddelenia voľnočasových aktivít na ul. Školská, súp. č. 1105 na parcele  
KN-C 700 zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 205 m2 nachádzajúca sa v k. ú. 
Spišské Podhradie zapísaná na LV č.1 

- Miniihrisko na parcele KN-C 704/1 ovocný sad vo výmere 800 m2 nachádzajúce sa v k. ú. 
Spišské Podhradie, zapísané na LV č.1 

Pozemky: 
- časť parcely KN-C 700 zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 205 m2 nachádzajúca sa 

v k. ú. Spišské Podhradie zapísaná na LV č.1 
- časť parcely KN-C 704/1 ovocný sad vo výmere 3 514 m2 nachádzajúca sa v k. ú. Spišské 

Podhradie zapísaná na LV č.1 
 
Zodpovedný: primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 9 
Stanovisko  hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie k dodržiavaniu 
podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania 

 

 
Ing. Matúš Kacvinský 
Prečítal stanovisko hlavného kontrolóra mesta k dodržiavaniu podmienok na prijatie návratných 
zdrojov financovania. Stanovisko tvorí prílohu zápisnice. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-A-4 
MZ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie k dodržiavaniu 
podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania. 
Zodpovedný:  Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 10 
Schválenie výšky dlhodobého úveru na investičné akcie v meste Spišské 
Podhradie a bežné výdavky mesta Spišské Podhradie – krátkodobý, dlhodobý 
úver 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Podal informáciu ohľadom úveru na investičné akcie a bežné výdavky mesta. Ideme písať list na 
Úrad vlády. Máme 36 domov na Rybníčku, kde 12 domov má cenu 70,- € za 1MWh a zvyšok má 
700,- € za MWh. Zamietli nám žiadosť nakoľko elektromer na zvyšné domy je na mesto. Neuznali 
nám žiadosť. Aby ste vedeli, kde sú tie peniaze. Nedávame do uznesenia presné špecifikácie, 
neviem či budeme robiť ekologické ihrisko na Školskej 3 a neviem koľko budú stáť inžinierske 
siete na IBV Kameňolom. Verím, že to všetko poplatíme a že ten dom od p. Mižigara zostane nám 
a pôjdeme riešiť čo s ním ďalej. 
Ing. Slavka Čarná 
Mali sme 3 ponuky z bánk, najlepšie vyšla ČSOB.  
Úver bude použitý na: 

- bežné výdavky – 210 000,- € 
- spoluúčasť ihrisko Katúň – 20 153,03 € 
- spoluúčasť – cesta v lokalite IBV Tehelňa - sv. Martin – 17 041,17 € 
- IBV Pod kameňolomom – 120 000,- € 
- spoluúčasť – ekologické ihrisko – 4 982,43 € 
- krátkodobý úver – ihrisko Katúň – 47 823,37 € 

Máte nejaké otázky?  
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia na zasadnutí 13.02.2023 porovnala ponuky ČSOB, a.s., Prima banky 
Slovensko, a.s. a Slovenskej sporiteľne, a.s.. Údaje z porovnania sú uvedené v zápisnici zo 
zasadania Finančnej komisie, ktorú má každý poslanec k dispozícii. Finančná komisia navrhuje 
MZ prijať indikatívnu ponuku financovania pre mesto Spišské Podhradie od ČSOB banky, a.s., 
Žižkova 11, 815 63  Bratislava zo dňa 10.02.2023 vo výške 420 000,- € na financovanie bežných 
výdavkov, spoluúčastí na projekty a na financovanie projektu PSK. 
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PaedDr. Jozef Fecko 
Nie som proti rozvoju mesta a jeho napredovaniu, súhlasím s inovatívnou alternatívou fotovoltaiky 
na využitie slnečnej energie na výrobu elektriny pre ČOV v meste, školských zariadení, znížení 
energetickej náročnosti budov, no bolo by potrebné podrobnejšie porozvádzať jednotlivé položky, 
kde sa konkrétne finančné prostriedky z celého balíka úveru použijú a taktiež ktoré prostriedky 
pôjdu výlučne na prevádzku, refinancovanie starých úverov, bežných výdavkov mesta a ďalších 
finančných operácií pre potreby mesta v rámci transparentnosti. Taktiež k dlhodobému úveru -  20 
rokov je veľmi dlhá doba splácania, to je 5 funkčných poslaneckých období no a v tejto hektickej, 
nestálej a nepredvídateľnej dobe to je na racio zváženie každého jedného z nás. 
MVDr. Michal Kapusta 
Prečítal návrh na uznesenie. 
Je tu presne vyšpecifikované na čo úver pôjde. Pred chvíľou o tom rozprávala vedúca 
ekonomického oddelenia na  čo pôjdu peniaze. Keby mesto v roku 2015 nezobralo úver 2 mil. € 
a 4,2 mil. €  krátkodobý, tak ČOV, osvetlenie, múzeum by nebolo, keby to tak nebolo, tak teraz by 
sme platili 80 000,- € za verejné osvetlenie. Ďalej materská škola -  kúpili sme dom, kde bývali 
neprispôsobiví občania, zrekonštruovali  ho a je tam škôlka, keby sme nezobrali úver , nebolo by 
nič urobené a poslanci, ak majú odvahu, aby to urobili aby mesto išlo dopredu.  Garantujem ti, že 
urobím  všetko preto aby sa peniaze vrátili do mesta. Nevypíname v meste všetky svetlá, tak ako 
v iných mestách, vypli sme  len niekoľko  svietidiel, to isté by bolo so zberom komunálneho 
odpadu a s kompostoviskom, aj na to sme brali úver, bez neho by tieto veci v meste neboli 
urobené.  Treba sa postaviť k dlžníkom mesta a ide aj o takých, ktorí pracujú v zariadeniach 
mesta, majú platy a neplatia, každý nech sa zamyslí nad sebou. To je odpoveď na tvoju diskusiu. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-7 
Mestské zastupiteľstvo v Spišskom Podhradí   podľa príslušných ustanovení zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v platnom znení schvaľuje prijatie úveru vo výške 420 000,- €: od 
Československá obchodná banka, a.s, so sídlom: Žižkova 11, 811 02 Bratislava, Slovenská 
republika, IČO: 36 854 140, IČ DPH: SK7020000218, zapísanej v Obchodnom registri Okresného 
súdu v Bratislava I, Oddiel: Sa, Vložka číslo: 4314/B (ďalej len „banka“), na:  

 financovanie a refinancovanie bežných výdavkov rokov 2022 a 2023 v oblastiach 
týkajúcich sa energií, v oblastiach týkajúcich sa zberu, prepravy a likvidácie odpadov, 
servisu dopravných prostriedkov, opráv bytov. 

 financovanie a refinancovanie kapitálových výdavkov rokov 2022 a 2023 v oblastiach 
týkajúcich sa vybudovania sietí, výstavby ihrísk, 

podľa podmienok uvedených v indikatívnej ponuke ČSOB banky, a.s., Žižkova 11, 815 63 
Bratislava, zo dňa 10.2.2023. 
Zodpovedný: primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 11 
Podanie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok z Plánu obnovy – Prístavba 
telocvične k ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie – prekrytá multifunkčná 
nafukovacia hala 
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MVDr. Michal Kapusta 
Poslal som vám podklady z Plánu obnovy, je možné čerpať peniaze na športoviská bez 
spoluúčasti zo strany mesta. Mesto má  vypracovanú projektovú dokumentáciu na športovú halu,  
je platná, neviem či to prejde alebo nie, ale by bolo nerozumné aby projekty, do ktorých sme 
investovali peniaze, aby sme sa nepokúsili ich dostať naspäť. Požiadali sme o novú prípojku 
elektriky keby sme boli úspešní pri  nafukovacej hale,  aby sme nemali problém s elektrikou, lebo 
tam budeme mať určené koľko môžeme spáliť, nakoľko  sa jedná o zníženie energetickej 
náročnosti budovy. 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ schváliť podanie žiadosti 
o nenávratný finančný príspevok z Plánu obnovy – Prístavba telocvične k ZŠ Školská 3, Spišské 
Podhradie – prekrytá multifunkčná nafukovacia hala. Za – 5 členov, proti – 1, ja som hlasoval 
proti. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ schváliť podanie žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok z Plánu obnovy na zabezpečenie multifunkčnej nafukovacej haly pri ZŠ 
Školská 3, Spišské Podhradie. 
Mgr. Jozef Bača 
Komisia pre školstvo a šport navrhuje MZ schváliť podanie žiadosti o nenávratný finančný 
príspevok z Plánu obnovy – prístavba telocvične k ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie – prekrytá 
multifunkčná nafukovacia hala. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Plánu 
obnovy – na realizáciu projektu Prístavba telocvične k ZŠ Školská 3, Spišské Podhradie – 
prekrytá multifunkčná nafukovacia hala. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Je to veľmi náročné na prevádzku a keď je sneh a ľad často to ten plášť poškodí, prechádzal som 
to s chlapcami čo to majú. Aby sme sa vystríhali tomu  čo sa stáva s takýmito telocvičňami. 
MVDr. Michal Kapusta 
Beriem čo hovoríš. Viem, že je ťažká doba na financie, hala sa dá nafúknuť a  sfúknuť za 3 
hodiny. Máme vyšpecifikované náklady na energie, v ťažkom období, nehovorím, že hala bude 
nafúknutá a prekrytá, môže byť stiahnutá dole, otázkou je ako budeme na tom finančne. Ale 
nevyužiť to, bolo by nerozumné. Otázkou je, že keď bude pršať môžu ísť do haly, ak bude vonku 
mínus 20 do haly nepôjdeme a ak  bude veľa snehu, hala sa nenafúkne. Už v minulosti sme 
hovorili o prepojení telocvične, ale náklady boli vysoké, tak sme hovorili, že pôjdeme do 
nafukovacej haly. Haly sú do 100 tis. €, nehovorím o spevnených plochách a príprave, nehovorím 
o prípojke na plyn a energiu. 
Peter Hanigovský 
Vážené poslankyne, vážení poslanci, sú niektoré body v programe mesta, ktoré sa nám dostávajú 
na rokovanie opakovane. Tak je to aj s nafukovacou halou plánovanou na výstavbu pri ZŠ 
Školská 3. Máme to na rokovaní už štvrtýkrát, z toho trikrát nafukovacia hala a jedenkrát bola 
plánovaná ako pevná stavba. Argumentuje sa tým, že škola má 19 tried čo má za následok iba 
dve hodiny telocviku týždenne. Ďalším argumentom je to, že môžeme dostať 100% na výstavbu 
a mesto to nebude stáť nič. Doterajšie skúsenosti sú také, že vždy sa vyskytnú práce naviac 
a tým aj dodatočné financovanie z mestského rozpočtu. Pýtam sa, budeme vedieť toto ovplyvniť? 
Asi nie. Keby aj výstavba dopadla bez dofinancovania, pozrime sa aj na náklady spojené 
s prevádzkou haly. Celá jej činnosť je postavená na elektrickej energii, ktorá je potrebná na jej 
nafúknutie a vykurovanie. Budeme mať pri súčasných cenách energií na jej prevádzku? Môže sa 
stať, že bude zložená, tak ako som to videl počas zimnej sezóny na mnohých miestach 
Slovenska. V našich zemepisných podmienkach to znamená zhruba šesť mesiacov. Tak neviem 
ako si škola pomôže s halou počas zimy, keď nebude nafúknutá. Tiež chcem povedať, že máme 
v meste niekoľko ihrísk, dva umelé trávniky a asfaltové ihrisko pri ZŠ Školská 3, multifunkčné 
hokejové ihrisko na futbalovom štadióne, niekoľko detských ihrísk na  sídliskách Májová, Sídlisko 
Hrad, Štúrova, Ulica sv. Jána Pavla II. Ako sú obsadené a využívané, po skončení ŠKD poobede 
sú na 99% prázdne. Chcel by som uveriť, že tento navrhovaný projekt, ktorý už nás stál nejaké 
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financie, ktoré sme zaplatili za projekt, nebude stáť ďalšie finančné prostriedky a nedopadne to 
podobne ako tvrdohlavo presadzovaná vodná plocha. Tú sme pozastavili až pri zistení, že 25 mil. 
€ na výstavbu asi nebudeme mať, pričom z mestských zdrojov sme už investovali 82 000,- €. Pri 
stave financií v tomto roku a neistote do ďalších rozpočtových rokov je to na vážne zamyslenie, 
veď túto stavbu sme už aj pred dvomi rokmi odmietli  a realizovali sme rekonštrukciu Galovej 
ulice. Tým by som chcel zároveň vyzvať zastupiteľstvo na zodpovednejšie rozhodovanie o tom čo 
občania potrebujú a chcú a menej o tom čo chcú poslanci. Aby sme v budúcnosti nemuseli 
obmedziť svietenie a iné služby v meste.  
PaedDr. Jozef Fecko 
Možno by bolo vhodné aby si urobili analýzu a vyjadrili  sa aj riaditelia škôl, lebo keď je teplo tak 
telocvik sa dá robiť aj vonku. Do športového areálu na Školskej 3  chodí aj ZŠ Palešovo námestie,  
tiež majú svoju telocvičňu a chodia aj vonku. Urobiť analýzu a urobiť záver. 
Mgr. Jozef Bača 
Koľkokrát si bol v areáli školy, že konštatuješ, že je poobede prázdny? Ja som tam skoro každý 
deň, možno v zime nie až toľko, ale ihriská sú plné  – vidíme požiarnikov, deti na volejbal, teraz sa 
choď pozrieť na umelý trávnik, prípravkári pobehujú malí v tej zime a vôbec to nie je zdravé. Keď 
sme pred rokmi podávali žiadosť na športovú halu bolo to kvôli  vyučovaniu telesnej výchovy,  je 
málo jedna telocvičňa na taký počet tried a toľko žiakov. Nafukovacia hala bude podstatne 
lacnejšia, určite nemusí byť nafúknutá celý rok. Komisie  zasadali a dali svoje stanoviská, ak 
nepodáme žiadosť máme istotu, že nedostaneme nič. Ja si myslím, že hala bude využitá. 
Bc. Ján Galarovič 
Pri krytej hale sa bavíme o jesenných  a zimných mesiacoch, kedy sa vonku nedá využiť priestor 
na telesnú výchovu. Tak isto máme zrekonštruované verejné osvetlenie a nevyužívame ho na 100 
percent, ale ho máme. Ak budú energie na prevádzku budeme mať halu  nanfúknutú, ak nie tak 
nebudeme. 
Mgr. Milan Blahovský 
Keď sme riešili v minulosti možnosť takejto investície, tak som bol proti, bola možnosť úprava 
Galovej ulice a hala, vybral som Galovu ulicu, myslím, že som sa správne rozhodol a tento projekt 
je odlišný lebo vtedy bola spoluúčasť a teraz to nie je. Je tu možnosť zdarma dostať nejaký objekt 
do mesta a potom správa objektu akou formou ísť či šetrenia alebo používania, to bude na 
správcoch  haly, ale to čo dostaneme, nemali by sme zavrhovať, ak to dostaneme zdarma, 
nemusíme takúto ponuku dostať ešte raz. 
MVDr. Michal Kapusta 
Určite to nebude celkom  zadarmo, stavba ide bez spoluúčasti mesta. Napísanie žiadosti aj 
monitorovacie správy stoja nejaký peniaz, stavebný  dozor stojí nejaký peniaz, vždy vyskočia 
nejaké peniaze na to manažovanie. Mesto nemá človeka na úrade, ktorý by bol taký zdatný aby 
vedel študovať všetky výzvy a nahadzoval ich  do ITMS a robil monitorovacie správy, keby taký 
človek bol na úrade a robil to,  tak by mal vyšší plat ako primátor, ja som to dal teraz do MZ aby 
sme vedeli ako sme nastavení či mám riešiť veci na  ohľadom elektriky, čo bude riešiť VSD , aby 
sme vedeli či do toho ideme alebo nie. Projektového manažéra na úrade robím ja, všetky granty 
od 50 tis. prechádzajú cez moju ruku, tie menšie prednosta alebo kolegovia. Určite to nebude za 
nulu. Hovoríme o stavbe. To je na zváženie všetkých vás. 
Vladmír Tomko 
Pripájam sa k tomu čo povedal kolega Blahovský, že dobre sme sa rozhodli v minulosti  a išli do 
rekonštrukcie Galovej ulice. 
MVDr. Michal Kapusta 
Vtedy to  trošku rozhádzalo MZ, 100 tis sme dali my a 100 tis. VUC, teraz my dáme nulu a štát 
100 tis. A keď sme urobili tú časť pri fare a kostole a využili sme úver 106 000,- € čo mal byť dar 
od vlády a dokončili sme priestor na Galovej ulici, bolo to dobré rozhodnutie. Tým, že sme sa tak 
rozhodli ako sme rozhodli sme ušetrili 100 tis. Ale hovorím na prácu okolo toho nejaký peniaz 
bude treba. Napr. Kongresová sála kde máme EPS stoja revízie štvrťročne 800 eur. Pri týchto 
nových systémoch to musí byť.  
Vladimír Tomko 
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Ohľadom toho čo rozprával p. Hanigovský k vodnej nádrži.  Európska únia  dáva peniaze na 
projekty zadržiavania vody, musíme byť na to pripravení, aby sme v prípade výzvy mohli čerpať 
financie.   Nehovorím, že to bude o rok alebo o dva. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-8 
MZ schvaľuje predloženie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy z Plánu 
Obnovy SR – Výstavba a rekonštrukcia športovísk pri Základných školách na sprostredkovateľský 
orgán: 

 názov projektu: Prístavba telocvične  k Základnej škole Školská 3 Spišské Podhradie – 
prekrytá multifunkčná nafukovacia hala, výška  celkového spolufinancovania projektu zo 
strany poskytovateľa  je  stanovená na 100 % z celkových oprávnených výdavkov 400 
000,- € 

Zodpovedný: primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská 0 Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 12 
Podanie žiadosti o Nenávratný finančný príspevok z Ministerstva životného 
prostredia SR – výstavba zariadení na využitie slnečnej energie na výrobu 
elektriny pre Čistiareň odpadových vôd v meste Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
PD máme spracovanú, neviem či to dáme cez SIEA lebo nám vytkli hospodársku činnosť a 30% 
úspory energie nedáme, to sa nedá. Vtedy som to nevedel, preto som dal do programu rokovania  
tento bod. 
Peter Hanigovský 
Navrhujem prijať uznesenie, že schvaľujeme, ale neuviesť riadiaci orgán. 
MVDr. Michal Kapusta 
Chceme ísť do toho. 
Ing. Ján Lisoň 
Nebudú podmienky z ministerstva  hospodárstva  rovnaké ako od SIEA? 
MVDr. Michal Kapusta 
Nie. 
Ing. Ján Lisoň 
Je to otázne či sa podmienky nezmenia, myslím, že môžeme mesiac počkať, ja to nepoznám ale 
vychádzali sme z dokladov energetickej agentúry. 
MVDr. Michal Kapusta 
Envirofond má také podmienky,  že keď nám prejdú 3 projekty, tak jeden máme financovanie na 
100% a ostatné na 95%,  len nevieme aké bude financovanie. Myslím, že všetci sme za to aby 
sme dali  fotovoltaiku, pamiatkari nám dali súhlas. Ja len chcem vedieť či s tým súhlasíte,  aby 
sme pripravili podklady na prípravu žiadosti, ja v pondelok odchádzam preč a potrebujem aby sa 
na tom robilo. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-9 
MZ schvaľuje prípravu podkladov na podanie žiadosti  o Nenávratný finančný príspevok na 
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výstavbu zariadení na využitie slnečnej energie na výrobu elektriny pre ČOV v meste Spišské 
Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 13 
Výsledky I. kola a vyhlásenie II. kola OVS na predaj novovzniknutej parcely CKN 
1444/15 ostatné plochy o výmere 112 m2 k.ú. Spišské Podhradie 

 

 
Mgr. Jozef Srnka 
V tejto obchodnej verejnej  súťaži bola doručená jedna  súťažná ponuka, spĺňala všetky 
podmienky. Vyhrala to firma Stavmarket  Slovstein s.r.o.  Spišské Podhradie. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-A-5 
MZ berie na vedomie výsledok I. kola OVS na predaj novovzniknutej parcely CKN 1444/15 
ostatné plochy o výmere 112 m2 k.ú. Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 14 
Výsledky I. kola a vyhlásenie II. kola OVS na predaj ojazdeného osobného 
automobilu Škoda Octavia LE305AJ 

 

 
Mgr. Jozef Srnka 
V tomto kole nebola doručená žiadna súťažná ponuka. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ideme do súťaže ďalej alebo urobíme niečo s cenou? 
Mgr. Jozef Srnka 
Tieto autá sa pohybujú do 1 500,- €. Rozumne pristúpme k tomu, táto cena bola nereálna. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ja do tej Octavie nedám žiadne financie, my ju už nepoužívame. Otázkou je či dávame II. kolo 
alebo ideme s nižšou cenou alebo ako. Ja navrhujem cenu 1 500,- € do ďalšieho kola. 
Ing. Ján Lisoň 
Ja navrhujem rovnaké podmienky z I. kola opäť zverejniť. 
Bc. Ján Galarovič 
Tá cena za mňa by bola 1 000,- €,  čím viac sa budeme naťahovať tak  to auto sa stane 
nepojazdným a zaplatíme šrotovné. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Dlho čakať nemôžeme, ak chceme mať nejaký peniaze, za garáž neplatíme je garážovaná na 
veterine, neprší na ňu,  ale nie som  nastavený tak, že počkáme pol roka. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-A-6 
MZ berie na vedomie výsledok I. kola OVS na predaj ojazdeného osobného automobilu Škoda 
Octavia LE305AJ. 
Zodpovedný:  Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-10 
MZ schvaľuje predaj hnuteľného majetku mesta Spišské Podhradie formou obchodnej verejnej 
súťaže a to osobný automobil Škoda Octavia Combi, LE305AJ a stanovuje nasledovné 
podmienky: 
- Termín podávania súťažných ponúk: do 22.3.2023 do 11.00 hod. 
- Minimálna  cena:  1 500,- € 
- Výberová komisia:  poslanci MZ 
Zodpovedný: primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič 0 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 15 
Správy o výchovno vzdelávacej činnosti škôl, jej výsledkoch a podmienkach za 
školský rok 2021/2022 v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie 

 

 
Mgr. Erika Vlkolinská 
Prečítala Správu o výchovno vzdelávacej činnosti,  jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2021/2022 Materskej školy, Májová 54, Spišské Podhradie. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Peter Hanigovský 
Ako je to s vybavením kuchyne a jedálne, netreba  niečo doplniť? 
Mgr. Erika Vlkolinská 
Je postačujúca na tú kapacitu čo máme. V novej budove máme vytvorenú výdajňu, tam je všetko 
nové. 
MVDr. Michal Kapusta 
Stanovisko rady školy je priložené k správe? 
Mgr. Erika Vlkolinská 
Áno. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Chcem poďakovať p. riaditeľke za prácu, aj celému kolektívu. Odišla p. Maturkaničová, dlhé roky 
pracovala v materskej školy,  chcem sa aj jej touto cestou poďakovať za prácu. V materskej škole 
je dobrý kolektív,  ženský kolektív  s jedným chlapom. Čo nás trošku tlačí, nie je obnovená  
elektrika v 1/3 budovy  a toalety. V tomto roku asi nie, ale budúci rok by sme mohli do toho ísť, 
aby sme dorobili toalety a elektrika. Pozdravujem všetkých kolegov a ďakujem za prácu.  
Mgr. Jozef Bača 
Komisia pre školstvo a šport odporúča správu schváliť.  
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-11 
MZ schvaľuje Správu o výchovno vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2021/2022 Materskej školy, Májová 54, 053 04  Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Bc. Ján Galarovič  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bc. Simona Vandrašková 
Prečítala Správu o výchovno vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2021/2022 Materskej školy, Štefánikova 40, Spišské Podhradie. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
MVDr. Michal Kapusta 
Stanovisko rady školy je priložené k správe? 
Bc. Simona Vandrašková 
Áno. 
Mgr. Jozef Bača 
Komisia pre školstvo a šport odporúča MZ správu schváliť.  
PaedDr. Jozef Fecko 
Koľko žiakov máte? 
Bc. Simona Vandrašková 
Zapísaných 23. 
MVDr. Michal Kapusta 
Veľa robia írske sestry s tým, že vozia deti z Rybníčka do škôlky, zvažujú, že kúpia pre mesto 
Spišské Podhradie  9 miestne auto aby sme  vozili  deti do škôlky. Chcem poďakovať p. riaditeľka 
tebe aj kolegom za prácu, myslím, že to bolo dobre, že sme zriadili túto škôlku. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-12 
MZ schvaľuje Správu o výchovno vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2021/2022 Materskej školy, Štefánikova 40, 053 04  Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
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+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 16 
Majetkové: 

1. Ing. Jozef Čarný a manž. Slavka Čarná, Komenského 18, Spišské 
Podhradie – žiadosť o odkúpenie pozemku 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Schválili sme na minulom MZ zámer, teraz je potrebné schváliť osobitný zreteľ. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-13 
MZ v Spišskom Podhradí sa v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov uznáša, že dôvodom hodným osobitného zreteľa pri prevode 
vlastníckeho práva k nehnuteľnému majetku mesta – pozemok parcela KN-E 2631/2 – orná pôda 
vo výmere 154 m2, nachádzajúca sa v katastrálnom území Spišské Podhradie, zapísaná na LV č. 
2269 na Ing. Jozefa Čarného, 044 43 Budimír 115 a manž. Ing. Slavku Čarnú, Komenského 18,  
053 04 Spišské Podhradie v podiele 1/1 spôsobom podľa citovaného zákonného ustanovenia je 
skutočnosť, že prevodom majetku mesta sa prispeje k účelnejšiemu využívaniu iného majetku – 
podpora podnikateľskej činnosti v meste Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-14 
MZ schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov predaj pozemku - parcela KN-E 2631/2 – orná pôda vo výmere 154 m2, 
nachádzajúca sa v katastrálnom území Spišské Podhradie, zapísaná na LV č. 2269 na Ing. 
Jozefa Čarného, 044 43 Budimír 115 a manž. Ing. Slavku Čarnú, Komenského 18,  053 04 
Spišské Podhradie v podiele 1/1 za celkovú cenu  25,- €/1m2. Náklady súvisiace s prevodom 
nehnuteľnosti hradí kupujúci.  
Zodpovedný: primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetkové: 

2. Prenájom vláčika Hanička pre LTE Slovakia – prevádzkovateľa vlaku pre 
rozvoj cestovného ruchu v Spišskom Podhradí a okolí 
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Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť uzatvorenie nájomnej zmluvy na motorový vozeň Hanička 
pre spoločnosť LTE Logistik a Transport Slovakia s.r.o., Kopčianska 21, Bratislava z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa, ktorým je zachovanie prevádzky Haničky s podporou cestovného 
ruchu s nájomným vo výške 1,- €/1 rok. 
MVDr. Michal Kapusta 
Je to jediná spoločnosť, ktorá do prevádzky Haničky išla. To čo platíme my firme to sú 
vlakokilometre, ktoré sa platia štátu a plat pre rušňovodičov a ich školenie. Naftu platíme my 
a sprievodkyne tiež my. Vlak prešiel kontrolou je pojazdný. Budeme dvíhať cenu lístka na 2,-€  za 
jednu jazdu. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-15 
MZ v Spišskom Podhradí sa v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov uznáša, že dôvodom hodným osobitného zreteľa pri prenájme 
hnuteľného majetku - motorový vlakový vozeň T 810 489 / Hanička pre LTE Logistik a Transport 
Slovakia, s.r.o., Kopčianská 21, Bratislava spôsobom podľa citovaného zákonného ustanovenia je 
skutočnosť, že prenájmom uvedeného majetku vo vlastníctve mesta sa prispeje k  podpore 
cestovného ruchu v meste Spišské Podhradie a v okolí Spišského hradu. 
Zodpovedný: primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-16 
MZ schvaľuje podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov prenájom hnuteľného majetku - motorový vlakový vozeň T 810 489 / 
Hanička pre LTE Logistik a Transport Slovakia, s.r.o., Kopčianská 21, Bratislava na dobu určitú 
od 27.5.2023 do 3.9.2023 za cenu  1,- €/doba nájmu. 
Zodpovedný: primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetkové: 

3. Zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta v prospech VSD lokalita 
IBV Tehelňa 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Navrhujem aby sme nechali sumu akú navrhla VSD. Vzhľadom k spolupráci s nimi. 
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Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť zriadenie odplatného vecného bremena spočívajúceho 
v umiestnení elektro-energetického zariadenia na pozemok – parcela KN-C 2203/3, ostatná 
plocha v prospech Východoslovenskej distribučnej, a.s., Mlynská 31, Košice za cenu 192,- €/rok.  
MVDr. Michal Kapusta 
Vecné bremeno ide priamym hlasovaním, nemusí ísť dvomi uzneseniami. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-17 
MZ schvaľuje zriadenie vecného bremena v prospech oprávneného z vecného bremena - 
Východoslovenská distribučná, a.s., Mlynská 31, 04291 Košice, IČO 36599361 spočívajúce 
v práve  strpieť umiestnenie elektroenergetického zariadenia  na pozemku nachádzajúceho sa 
v k.ú. Spišské Podhradie, zapísaného na LV č. 1 a to parcela reg. C KN, parc. č. 2203/3 ostatná 
plocha vo výmere 7889 m2, v rozsahu Geometrického plánu č. 270/2022 vyhotoveného 
spoločnosťou GEOS Košice, s.r.o., Gemerská 2068/3, 040 11 Košice. Vecné bremeno sa 
zriaďuje s prihliadnutím na Memorandum o vzájomnom porozumení a spolupráci zo dňa 
3.4.2014, za odplatu vo výške 192,- €. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská  Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetkové: 

4. Vladimír Palenčár, Štefánikova 21, Spišské Podhradie – žiadosť 
o odkúpenie nehnuteľnosti 

 

 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ schváliť predaj domu s.č. 
539 a parcely C-KN 142 zastavaná plocha a nádvorie zap. na LV č. 1 formou osobitného zreteľa 
pre Vladimíra Palenčára, Štefánikova 81, Spišské Podhradie. 
Mgr. Milan Blahovský  
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ schváliť odpredaj nehnuteľnosti – rodinný 
dom Štefánikova 85 na parcele KN-C 142, zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 372 m2, 
nachádzajúci sa v k.ú. Spišské Podhradie formou osobitného zreteľa na podporu zamestnanosti 
v meste Spišské Podhradie pre Vladimíra Palenčára, Štefánikova 21, Spišské Podhradie. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť priamy predaj nehnuteľnosti Štefánikova 85, Spišské 
Podhradie vopred určenému záujemcovi Vladimírovi Palenčárovi, Štefánikova 21, Spišské 
Podhradie z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je rozšírenie podnikateľskej činnosti 
a zvýšenie počtu pracovných miest v meste Spišské Podhradie za cenu 30 000,- €. Poplatky 
spojené s prevodom nehnuteľnosti hradí kupujúci. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-18 
MZ schvaľuje zámer predaja  nehnuteľnosti a to dom s.č. 539 na parcele KN-C 142 – zastavané 
plochy a nádvoria vo výmere 372 m2 a parcelu KN-C 142 – zastavané plochy a nádvoria vo 
výmere 372 m2, nachádzajúcej sa v k.ú. Spišské Podhradie, zapísanej na LV č. 1, priamym 
predajom pre Vladimíra Palenčára, Štefánikova 21, Spišské Podhradie z dôvodu hodného  
osobitného zreteľa, ktorým je  podpora podnikateľskej činnosti a zamestnanosti v meste Spišské 
Podhradie. 
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Zodpovedný: Primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
 
Majetkové: 

5. Jozef Ľach, Galova 122/19, Spišské Podhradie – žiadosť o odkúpenie 
nehnuteľnosti 

 

 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja berie žiadosť Jozefa Ľacha, Galova 
122/19, Spišské Podhradie na vedomie. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová  komisia berie na vedomie žiadosť Jozefa Ľacha, Galova 122/19, 
Spišské Podhradie  o odkúpenie pozemku – parcela KN-C 1029, zastavaná plocha a nádvorie, vo 
výmere 157 m2, nachádzajúci sa v k.ú. Spišské Podhradie. Komisia sa bude žiadosťou zaoberať 
po odstránení stavby Galova 20. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  berie na vedomie žiadosť Jozefa Ľacha, Galova 122/19, Spišské Podhradie. 
MVDr. Michal Kapusta  
Návrh z mesta je, že berie na vedomie. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-A-7 
MZ berie na vedomie žiadosť p. Jozefa Ľacha, Galova 122/19, Spišské Podhradie. Mesto Spišské 
Podhradie sa opätovne žiadosťou bude zaoberať po odstránení stavby a splnení záväzkov 
žiadateľa voči mestu. 
Zodpovedný:  Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetkové: 

6. Rudolf Novák, Trhovisko 15, Spišské Podhradie – ponuka na predaj 
pozemku 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Máme zriadený GP, že máme povinnosť vysporiadať pozemky na ihrisku. Pozemok, ktorý vlastní 
p. Novák nemôže nikomu inému predať len mestu Spišské Podhradie. Máme povinnosť sa 
vysporiadať s týmto,  ponúkaná cena 10,- eur za 1 m2 je veľmi dobrá. 
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Peter Hanigovský  
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ schváliť kúpu pozemku, 
parcely E-KN 2572/1, orná pôda o výmere 220 m2 zap. na LV 379 od Rudolfa Nováka, Trhovisko 
814/15, Spišské Podhradie. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia odporúča MZ schváliť odkúpenie pozemku na parcele 
KN-E 2572/1, orná pôda vo výmere 220 m2, nachádzajúci sa v k.ú. Spišské Podhradie od Rudolfa 
Nováka, Trhovisko 15, Spišské Podhradie za cenu 10,- €/1m2.  
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť odkúpenie pozemku E-KN 2572/1 v katastrálnom území 
Spišské Podhradie o výmere 220 m2 od Rudolfa Nováka, Trhovisko 814/15, Spišské Podhradie 
za cenu 10,- €/m2. Na finančnej komisii som predniesol svoje stanovisko, aby sme žiadosť zobrali 
na vedomie a vrátili s k nej v II. polroku 2023. 
MVDr. Michal Kapusta 
Berieme toto stanovisko na vedomie. Pre pána Nováka by bolo treba dať signál, že s ním 
počítame a vieme sa s ním dohodnúť, že keď bude treba počkať, tak počká, ale aby sme mu dali 
signál, že s tým súhlasíme. Môžeme dať do konca roka 2023. 
Peter Hanigovský 
Pán Novák nám tento pozemok  ponúka už niekoľko rokov, mali by sme to schváliť. 
Bc. Ján Galarovič 
V trvajúcich uzneseniach máme aj uznesenie s termín do konca  roka 2023. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Nedá sa to odkúpiť už teraz, vzhľadom k veku p. Nováka? 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-19 
MZ schvaľuje odkúpenie nehnuteľnosti – pozemku parcela KN-E 2572/1, orná pôda vo výmere 
220 m2, nachádzajúci sa v k. ú. Spišské Podhradie, zapísanej na LV č. 3789 od Rudolfa Nováka, 
Trhovisko 15, Spišské Podhradie za cenu 10 €/1m2.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.12.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 17 
Žiadosť o zmenu Územného plánu mesta Spišské Podhradie – zásobník pre ZaD 
ÚP č. 6: strelnica 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Stále hovoríme o strelnici, ľudia ju využívajú  a nie je začlenená v ÚPM , rozprával som  o tom 
dnes s projektantom či to nevie zahrnúť do zásobníka č. 5, povedal, že sa pokúsi ešte v tomto 
roku. 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ zaradenie strelnice do 
Územného plánu mesta Spišské Podhradie. 
Vladimír Tomko 
Strelnicu má  v nájme Slovenský poľovnícky  zväz. Vieme ako dopadla strelnica v Levoči, že bola 
zrušená kvôli stavebnej zóne. Strelnica je pre užívateľov zdarma. 
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Uznesenie č.: MZ-02-23-B-20 
MZ schvaľuje zaradenie  do zásobníka č. 6 ZaD ÚP mesta Spišské Podhradie strelnicu v k.ú. 
Spišské Podhradie nachádzajúcu sa na parcelách:  
E-KN 1129/2 orná pôda  zap. na LV č. 2460 
E-KN 1129/3 orná pôda zap. na LV č. 2858 
E-KN 1130/1 orná pôda zap. na LV č. 2462 
E-KN 1130/2 orná pôda zap. na LV č. 2460 
E-KN 1131 orná pôda zap. na LV č. 2462 
E-KN 1132 orná pôda zap. na LV č. 2267 
E-KN 1133 orná pôda zap. na LV č. 2462 
E-KN 1134 orná pôda zap. na LV č. 2462 
E-KN 1135  orná pôda zap. na LV č. 2462 
E-KN 1136 orná pôda zap. na LV č. 2462 
E-KN 1137 orná pôda zap. na LV č. 2462 
E-KN 1138 orná pôda zap. na LV č. 2462 
 
Zodpovedný: Primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Peter Hanigovský 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja na svojom zasadnutí dňa 14.02.2023 
prerokovala žiadosť Jarmily Holubovej, Robotnícka 20, Spišské Podhradie o zmenu z plochy 
záhrad na plochu stavebnú, žiadosť doplnila o požiarny nákres. Komisia navrhuje MZ schváliť 
zmenu ÚPM na parcele C-KN 191/2 záhrada o výmere 98 m2 zap. na LV 1258 v k.ú. Spišské 
Podhradie z plochy záhrad na plochu bývania s objektom rodinného domu. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-21 
MZ schvaľuje zmenu ÚPM na parcele C-KN 191/2 záhrada o výmere 98 m2 zap. na LV 1258 
v k.ú. Spišské Podhradie z plochy záhrad na plochu bývania s objektom rodinného domu. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 18 
Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie za 
rok 2022 
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Ing. Matúš Kacvinský 
Prečítal Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie za rok 2022. 
Správa tvorí prílohu zápisnice. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-A-8 
MZ berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie 
za rok 2022. 
Zodpovedný:  Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 19 
Určenie ceny motohodiny a ceny práce traktora Zetor Proxima na prevoz 
kontajnerov a ceny za prenájom plošiny 

 

 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia prerokovala kalkulácie nákladov na motohodinu práce traktora Zetor Proxima 
na prevoz kontajnerov a nákladov na činnosť pracovnej plošiny. K dispozícii neboli údaje 
o nákladoch na opravy, údržbu a poistenie. Mesto nemá cieľ vykonávať podnikateľskú činnosť 
s dotknutými zariadeniami za účelom dosahovania zisku, ale len krátkodobé a príležitostné práce. 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť s platnosťou od 01.03.2023 celkovú kalkuláciu nákladov 
na prevádzku zariadení takto: 
- traktor Zetor Proxima 85,- €/1 hodina užívania 
- traktor Zetor Proxima a traktorový nosič kontajnerov – 88,- €/1 hodina užívania 
- vaňový kontajner – 1,20 €/1 deň užívania 
- pracovná plošina s obsluhou 130,- €/1 deň a 16,20 €/1 hodina užívania 
- pracovná plošina bez obsluhy – 78,30 €/1 deň a 9,80 €/1 hodina užívania 
MVDr. Michal Kapusta 
Keď ideme takýmito cenami to znamená, že 1 kontajner bude stáť 450,- €, toto si treba uvedomiť. 
Sedeli sme nad tým a hovoríme o našom zbernom dvore, že je bezplatný pre občanov mesta 
Spišské Podhradie,  okrem sute. Ak  niekto povie a bude si voziť odpad na zberný dvor svojim 
autom, tak treba sa mi zamýšľať nad tým, že urobíme limit pre obyvateľov mesta Spišské 
Podhradie,  že koľko odpadu môžu bezplatne odviezť na zberný dvor. Hovorím o komunálnom 
odpade. Aby sme to vedeli trošku zregulovať. My cenu uloženia odpadu nevieme znížiť aj keby 
sme dali traktor zdarma. Aby ste vedeli v akých cenách sa točíme. Niekedy bola tona za 15,- €, 
teraz je za 90,- € bez DPH. 
Mgr. Jozef Srnka 
Celá politika je v tom aby sme nemali čierne skládky. Občan si povie nedám 300,- €, ale odveziem 
odpad niekde napr. ku Katúni. 
MVDr. Michal Kapusta 
Hovorím o tom čo nás bude čakať v blízkej dobe. 
Peter Hanigovský 
Náš zberný dvor funguje celkom dobre, nemáme už skládky, možno smerom na Rybníček pred 
mlynom lebo tam končia zberové linky čo chodia pred smetiarmi, možno by mohli byť tie limity, 
nejak tak striedmo. 
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Bc. Ján  Galarovič 
Pri plošine tých 78,- €, no neviem akým štýlom to bude, niekto si požičia plošinu v piatok, bude 
robiť v sobotu ale vráti ju v pondelok lebo cez víkend ju nemá kde vrátiť a platiť bude za 3 dni? 
Baterky sú za životnosťou, to je investícia, dve  baterky stoja  cca 500,- €. 
MVDr. Michal Kapusta 
To je návrh z finančnej komisie, ak je návrh na nižšiu cenu, nie som proti.  
Ing. Ján Lisoň 
Nebudeme pristupovať  k nákladom tak či sa nám zdajú vysoké alebo nízke. Mali sme údaje aké 
sme mali a na základe nich sme vyčíslili kalkuláciu nákladov. Ak si niekto požičia niečo na dva dni 
bude platiť 2 dni, keď na dve hodiny,  bude platiť za dve hodiny.  Baterky vydržia cca 6 hodín to 
tým ľudom treba povedať, to nebudeme uvádzať do návrhu uznesenia, ale to ľudom treba 
povedať. Nikto 6 hodín vkuse sa nedvíha  a nespúšťa hore – dole na plošine. Áno, môže to zostať 
na diskusiu, ale potom sa bavme o konkrétnych číslach, ak má mestský úrad presnejšie  čísla, tak 
sa budeme baviť o nich. 
Bc. Ján Galarovič 
Nie vždy sa dá baviť len o číslach, keď si zákazník niečo požičia malo by to ísť na 100%, tá cena 
za mňa je vysoká.  
PaedDr. Jozef Fecko 
Cenník je pre obyvateľov  Podhradia alebo hocikto si môže požičať? 
MVDr. Michal Kapusta 
Pre obyvateľov mesta, možno 10x do roka sa plošina požičia. 
PaedDr. Jozef Fecko 
Aj pre podnikateľov?  
MVDr. Michal Kapusta 
Nie. To ani nie je úmysel,  aby plošina každý deň bola vonku, to iba ak  si niekto chce pomôcť 
svojpomocne, tak si požičia. Nerobíme z toho biznis.  Na to treba živnosť, my sme len vypočítali 
náklady ako pomoc pre obyvateľov v rámci mesta. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-22 
MZ schvaľuje  s platnosťou od 01.03.2023 celkovú kalkuláciu nákladov na prevádzku zariadení 
takto: traktor Zetor Proxima 85,- €/1 hodina užívania, traktor Zetor Proxima a traktorový nosič 
kontajnerov – 88,- €/1 hodina užívania, vaňový kontajner – 1,20 €/1 deň užívania, pracovná 
plošina s obsluhou 130,- €/1 deň a 16,20 €/1 hodina užívania, pracovná plošina bez obsluhy – 
78,30 €/1 deň a 9,80 €/1 hodina užívania. 
Zodpovedný: Prednosta MsÚ Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič 0 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 20 
Správy z komisií MZ  
 
Peter Hanigovský 
Prečítal správu zo zasadnutia Komisie výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja. Správa 
tvorí prílohu zápisnice. 
Vladimír Tomko 
Prečítal správu zo zasadnutia Komisie životného prostredia. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
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PaedDr. Jozef Fecko 
Prečítal správu zo zasadnutia Komisie pre ochranu verejného poriadku, priestupkov a dopravy. 
Správa tvorí prílohu zápisnice. 
MVDr. Michal Kapusta 
Nikto v meste Spišské  Podhradie nemá zaplatené parkovanie, nikto, aby bolo jasné. Čítal som 
zápisnicu.  Keď sme robili značenie pred nehnuteľnosťami na Palešovom námestí č. 10,11 a 12, 
tak majitelia nehnuteľností,  aby  mali aký- taký priestor na zásobovanie atď.,  tak súhlasili, že sa 
budú spolupodieľať na kreslení  značiek, niekto sa spolupodieľal, niekto nie. Žltá čiara je tam, kde 
je brána, že sa dá vyjsť z garáže. Hovorím ešte raz, nikto v meste Spišské Podhradie  nemá 
predplatené parkovacie miesto, aby nedošlo k omylu,  že niekto má zaplatené a stojí tam niekto 
iný. Neviem ako to tam poriešime,  kde by sa dali presunúť značky,  je to tam dosť natesno, aby 
značku bolo  vidieť aj keď idú ľudia z Prešovskej ulice aj z Mariánskeho námestia. Otázkou je či 
tam netreba dať ešte jednu tabuľu aby bola viditeľná z Prešovskej ulice. 
Urobíme veci čo sme prijali na MZ, prvé je pre mňa dôležitá Školská ulica, tiež projektová 
dokumentácia k dopravnému značeniu  bude stáť nejaké  peniaze, značku môžeme zatiaľ otočiť 
a uvidíme ako sa to ujme. 
Mgr. Milan Blahovský 
Prečítal správu zo zasadnutia Komisie majetkovej, kontrolnej a škodovej. Správa tvorí prílohu 
zápisnice.  
Mgr. Jozef Bača 
Prečítal správu zo zasadnutia Komisie pre školstvo a šport. Správa tvorí prílohu zápisnice.  
Komisia  navrhuje zrušiť uznesenie č. MZ-6-20-B-18 (MZ schvaľuje s účinnosťou od 01.09.2020 
príspevok na réžiu na prípravu obedov v Školskej jedálni na Školskej ulici 3 v Spišskom Podhradí 
vo výške 0,25 €/1 obed pre všetkých stravníkov). 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-E-8 
MZ ruší uznesenie č.: MZ-6-20-B-18. 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján  Lisoň 
Prečítal správu zo zasadnutia Finančnej komisie. Správa tvorí prílohu zápisnice.  
Finančná komisia navrhuje MZ v zmysle článku 9 odsek 8 VZN 7/2022 o určení výšky mesačného 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie, schváliť s platnosťou od 01.03.2023 pre 
všetkých žiackych stravníkov v ŠJ, ktorá je súčasťou ZŠ so sídlom Školská 3, Spišské Podhradie, 
VŠJ, ktorá je súčasťou ZŠ so sídlom Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie výšku réžie 
prepočítanú na jedno vydané jedlo 0,30 €.  
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-23 
MZ schvaľuje v zmysle článku 9 odsek 8 VZN 7/2022 o určení výšky mesačného príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Spišské Podhradie s platnosťou od 01.03.2023 pre všetkých žiackych 
stravníkov v ŠJ, ktorá je súčasťou ZŠ so sídlom Školská 3, Spišské Podhradie, VŠJ, ktorá je 
súčasťou ZŠ so sídlom Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie výšku réžie prepočítanú na jedno 
vydané jedlo 0,30 €.  
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Zodpovedný: Riaditelia ZŠ Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ v zmysle článku 9 odsek 8 VZN č. 7/2022 o určení výšky 
mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie schváliť s platnosťou od 
01.03.2023 pre všetkých dospelých stravníkov v ŠJ, ktorá je súčasťou ZŠ so sídlom Školská 3, 
Spišské Podhradie, VŠJ, ktorá je súčasťou ZŠ so sídlom Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie 
a v ŠJ, ktorá je súčasťou MŠ, so sídlom Májová 54, Spišské Podhradie, výšku réžie prepočítanú 
na jedno vydané jedlo 1,80 €. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-B-24 
MZ schvaľuje  v zmysle článku 9 odsek 8 VZN č. 7/2022 o určení výšky mesačného príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Spišské Podhradie schváliť s platnosťou od 01.03.2023 pre všetkých dospelých 
stravníkov v ŠJ, ktorá je súčasťou ZŠ so sídlom Školská 3, Spišské Podhradie, VŠJ, ktorá je 
súčasťou ZŠ so sídlom Palešovo nám. 9, Spišské Podhradie a v ŠJ, ktorá je súčasťou MŠ, so 
sídlom Májová 54, Spišské Podhradie, výšku réžie prepočítanú na jedno vydané jedlo 1,80 €. 
Zodpovedný: Riaditelia ZŠ, riaditeľka MŠ Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-23-A-9 
MZ berie na vedomie správy z komisií MZ. 
Zodpovedný:  Termín: 23.02.2023 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. Ivana Forgáčová + 
Jozef Komara  Jozef Jenča + 
PaedDr. Jozef Fecko + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Bc. Ján Galarovič + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 21 
Rôzne  
 
- v bode neprebehla žiadna diskusia 
 
Bod č.: 22 
Záver  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval prítomným a ukončil rokovanie MZ. 
 
Rokovanie MZ bolo ukončené o 20.30 hod. 
 
V Spišskom Podhradí 23.02.2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 

 
 
 
 
 
    ................................................ 
     Prednosta MsÚ 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 


